
Geacht bestuur, 

Voor de vorige vergadering had ik een aantal vragen over de werkzaamheden van de 

tuinlieden aan de borders en aanpalend eigengroen (in een bijgevoegd document 

geïllustreerd met foto’s). U had mij gevraagd of beantwoording kon wachten tot na de 

vergadering. Ik heb hiermee ingestemd. In theorie zouden jullie nog steeds aan deze 

toezegging kunnen voldoen, maar in de praktijk lijkt mij dat een dergelijke tijdsspanne 

niet de gewenste gang van zaken op de Piccardthof zou moeten zijn.  

Temeer daar ik op andere mails over mijn vrijwillige werkzaamheden rond mijn tuin  in 

het afgelopen jaar/jaren ook geen antwoord/reactie heb gekregen. Ik wil de volgende 

voorbeelden geven: 

• Ik doe uit mijzelf onderhoud van mijn eigen oevers. Ik heb in september aan de 

Tuincommissie gevraagd of ik ook de werkzaamheden die de tuinlieden uitvoeren 

(in ieder geval snoeien van de oevers en evt. baggerwerkzaamheden) zelf mocht 

doen. Ik was daar al mee bezig geweest. Ik heb dit in het verleden al vaker 

gevraagd en slechts één jaar mocht ik het zelf doen zonder ingrepen van de 

tuinlieden. Daar was ik content mee, maar daarna is het weer hetzelfde. Erg 

frustrerend. Dit met het doel om mijn oever mooi te houden en mijn planten te 

beschermen.  

Aangezien de tuinlieden nogal wat oevers moeten “onderhouden”(3,9 km?) snap 

ik niet waarom ik de mijne dan niet zelf mag doen. Ik heb hierover geen enkele 

reactie gekregen. In feite hebben de tuinlieden nog meer schade aan mijn planten 

aangericht dan andere jaren. Veel planten die door mij “in toom” worden 

gehouden met steunen zijn door hen met steunen en al gesnoeid of 

verwijderd(dus deze plastic steunen zijn ook aan gort). Dus een verzoek om het 

zelf te doen, maar in feite is het tegenovergestelde gebeurd. Dit snap ik niet. Ik 

wil hier graag uitleg over. Achterliggend ook weer de vraag: wat is het nut en 

noodzaak van een dergelijk onderhoud van de oevers en waterkant? Zou het ook 

niet op andere, voor zeker een aantal van ons, vriendelijker manier kunnen? 

Onderstaande foto het resultaat van de werkzaamheden aan de oever van mij tuin 



 

Bijschrift: bijna alle beplanting binnen een meter vanuit de kant is platgemaaid. Naast de 

echter oeverplanten ook eigen beplanting die met hulpmiddelen overeind worden 

gehouden. Andere jaren bleven vele beplanting gespaard en kon ik die (na de winter) zelf 

snoeien. Vele planten waren nog  gewoon groen en nog niet afgestorven. Ik heb over dit 

maaibeleid vele negatieve reacties gehad van mede leden. 

 



 

Deze houder is wel gespaard gebleven, maar de plant die erin stond niet! Wat hebben we 

hier eigenlijk aan?  

Is dit wat het bestuur bedoeld met “ons Piccardthof”?  



• Ook schoon ik de oevers tegenover de mijne en die richting de vijver. Ik ruim het 

snoeiafval en het op de oever achtergelaten bagger door de tuinlieden op. Dit doe 

ik al jaren en geef ook bericht dat ik dit doe. Ook heb ik vorig seizoen het blad 

van het gazon richting de bijenstal opgeruimd. Geen enkele reactie vanuit TC of 

bestuur. Is dit nu goed of slecht dat ik dit doe? Het is in ieder geval niet 

inspirerend. Dit jaar heb ik, mede nav de acties aan mijn oever (zie vorige punt), 

besloten mijn vrijwillige inzet op te schorten tot nader bericht van het bestuur 

welk beleid zij hanteren tav deze vrijwillige inzet. 

 

Kortom mijn vragen: 

-welke reactie heeft het bestuur op bovenstaande inzet door een betrokken lid 

-wat is concreet het protocol omtrent zulke verzoeken of meldingen? 

-wat zijn de doelstellingen het beleid op dit gebied? 

-waarom wordt hierop niet gereageerd? 

 

Met vriendelijke groet, 

Anton Duizendstraal 

 


